
 8NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
SExT. FACULTAR a l’Alcaldia per a formalitzar quants documents i realitzar 
totes les gestions siguen precises que per al compliment del que acorda.

Sotmessa la proposta a votació s’aprova per unanimitat.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que avant per a consolidar el polígon.
El Sr. Alcalde diu que  este equip de govern segueix tirant endavant el Polígon 
Industrial Mas de Boira, i no com algunes veus interessades han insinuat, que 
diuen que l’equip de govern ha deixat un polígon igual com estava en l’anterior 
equip de govern del PP. Que l’equip de govern actual està portant endavant un 
polígon sense abocador ni plantes de tractament de Residus Tòxics i Perillosos. 
El que s’aprova avui, és un pas necessari per a la Reparcel·lació final i total del 
Polígon. 
En breu, es notificarà, tot lo aprovat, als propietaris de terrenys al PAI per que 
trien l’opció de pagar en diners o en terrenys

14t. INFORmES I DECRETS D’ALCALDIA. S’adona al ple dels següents de-
crets d’alcaldia:

292 26/11/10 Ajornament quotes C.E. Bulevard,Vicente Beltran  
 Centelles i Isabel Tomás Moliner
293 30/11/10 Reconeixement trienni Juan Pastor Llopis
294 30/11/10 Reconeixement trienni Alberto comte Aixa
295 30/11/10 Reconeixement trienni Ilse Roda
296 30/11/10 Reconeixement trienni Mª Angeles Salvador
297 01/12/10 Alta de via en la guia de carrers del Padró d’Habitants  
 de Mas del Trull i Michelle Sebastian, Michael-Anthony Sebastian
298 03/12/10 Llicència obra menor exp. 113/2010 i 120/2010
299 03/12/10 Baixa gual núm. 132 de Roberto Garcia Olsina
300 03/12/10 Llicencia 2a ocupació Pl.Sant Joaquim núm.15.  
 Expte. 10/2010 CH2ª
301 09/12/10 Llicència segregació  expt. 5/2010 – Josefa Orient  
 Sales – Av. Catalunya núm. 27
302 09/12/10 Ajornament quotes C.E. Bulevard, Pilar Ens 
 Fabregat, Av. Raval de València núm. 39
303 11/12/10 Ajornament quotes C.E. Bulevard, Juan Còlon 
 Villalonga, C/ Boix Moliner, 27
304 11/12/10 Aprovació pagament subvencions a associacions locals
305 13/11/10 Apro. 4a Certificació obra FEESL Gimnàs
306 16/12/10 Conclusió Expte. Reposició legalitat Cahelix.
307 17/12/10 Llicència obra menor exp. 124/2010
308 17/12/10 Ajornament quotes C.E. Isabel Tomás Moliner 
309 17/12/10 Adjudicació obra Gimnàs i Aules F2
310 17/12/10 Baixa gual núm. 229 de Vicenta Barreda Pauner
311 20/12/10 Baixa i devolució IMCV Jose Manuel Esteve 
 Salvador, CS-0696-AV
312 20/12/10 Baixa gual núm. 228 d’Olivia Casas Barreda
313 20/12/10 Adjudicació modificat Reposició Serveis en 
 carrers del Nucli Antic
314 21/12/10 Adjudicació Adequació de carrers Cavaller i 
 Desamparats

315 21/12/10 Aprovació exposició pública modificació Pla 
 Parcial Polígon
316 22/12/10 Aprovació segona Certificació obra PIP
317 22/12/10 Aprovació relació 7/2010 de Factures
318 23/12/10 Ajornament quotes C.E. Josefa Besalduch Garcia 
 i MªDolores Medall Besalduch
319 27/12/10 Llicència obra major exp. 21/10, d’enderroc, Diana  
 Montserrat Ferrer
320 27/12/10 Llicència obra major exp. 22/10, Diana 
 Montserrat Ferrer
321 30/12/10 Ajornament quotes C.E. Bulevard, Vicenta Puig 
 Torres i Teresa Celades Vidal

I el Sr. Alcalde informe al ple dels següents assumptes:

1/ El Sr. Alcalde cedeix la paraula a la Sra. Montull Rodrigo la qual  llig el següent 
informe:

Com ja hem explicat en més d’una  ocasió, el nostre Centre té una capacitat 
per a 40 usuaris. Este Ajuntament sol·licita cada any la corresponent “Ajuda per 
a centres i programes de servicis socials especialitzats gestionats per entitats 
públiques i privades”. En la petició per a l’any 2010 demanàrem 40 places. La 
Conselleria, en Resolució de data 22 de juliol de 2010, ens va concedir la quan-
titat de 145.220 euros que es corresponen a 20 places amb un preu/plaça/dia 
de 38 euros. 

Des del mes de maig/juny el centre té cobertes 19/20 places, a falta de resol-
dre varies peticions que han entrat en els últims mesos. Com que només ens 
han concertat 20 places, la Direcció Territorial no resol més d’eixes 20 places. 
Quan una plaça es queda vacant, en resol una altra. De lo contrari, es queden 
les peticions per resoldre i el centre es queda a la mitat de la seva capacitat. 
Després de varies reunions en la Conselleria de Benestar Social, i havent-los 
manifestat la nostra intenció de tornar a sol·licitar la subv. per al 2011, per a 40 
places, pareix ser que serà molt difícil que ens concedisquen més de 20 places 
que tenim subvencionades en este moment. 

Des d’un primer moment, ja en l’any 2009, la Conselleria ens va parlar que en-
cara que en un primer any no subvencionarien totes les places, si que augmen-
tarien progressivament el nombre d’aquestes i en 2011 segurament arrivaríem, 
sinó a les 40 si a les 30, i aixi fins a les 40.

Per part de l’Ajuntament, Serveis Socials i empresa, hem transmés a la Con-
selleria la necessitat que per al proper any, subvencionen almenys les 30 que 
previsiblement s’omplirien en un període ben curt de temps. 

Però , encara que la Conselleria n’és conscient d’esta realitat, ja que les peti-
cions es remeten per part dels equips socials base a la Direcció Territorial, que 
és qui resol, les possibilitats que augmenten el nombre de places públiques son 
remotes. Encara que per part d’este Ajuntament, així se sol·licitarà en la petició 
de subvenció  i s’insistirà tal i com hem fet fins ara. A més de les reunions que 
hem mantingut en la Direcció Territorial per part de l’Ajuntament, equip de ser-
veis socials i empresa, hem remés també, per escrit, una carta amb esta petició 
a la Conselleria de Benestar Social. 

Si la Resolució per a l’any 2011 no arrive a les 30 places concertades, el Centre 
serà gairebé impossible de mantindre. 

Aleshores, i després d’estudiar totes les possibilitats, per tal de poder atendre 
les peticions de plaça pendents i ocupar les places vacants,  hem demanat 
l’acreditació del Centre com a recurs a tenir en compte per a les resolu-
cions de la Dependència, i així poder sol·licitar la “prestació econòmica 
vinculada al servei”. També per a aconseguir aquesta acreditació és neces-
sària l’aprovació del Reglament de Régim Intern. 

El problema serà que la resolució de les prestacions de la Dependència van 
molt endarrerides a la Comunitat Valenciana.


